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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 07 februarie  2020, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 27, absentând domnii consilieri judeţeni 
Gheorghe Alecsei, Dan Drăguțoiu, Adrian Ștefan, Manuel Tică și Victor Gabriel 
Vasilescu, deci şedinţa este statutară.  Având în vedere că în timpul ședinței au 
fost validte mandatele de consilier județeni ale domnilor Ion Ilie, Nanu Carzol și 
Iulian Frățică, numărul total a fost de 30 de consilieri județeni. 
    La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al 
unităţilor subordonate: dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia 
Juridică Administraţie Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv 
Direcția Economică, dl Alin Stoicea, director executiv Direcția Tehnică, dna 
Mocanu Carmen, director executiv Direcția Economică, dna Zamfir Larisa, șef 
Serviciul Buget-Direcția Economică, dna Rădulescu Eliza, șef Serviciul Resurse 
Umane, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări Publice și 
Guvernanță Corporativă, dna Mincă Ana Maria, director executiv Direcția 
Asistență Medicală și Protecție Socială, dl Funie Constantin Cristinel, director 
Serviciul Public Județean de Pază și Ordine Argeș, dl Romus Ungureanu, șef 
birou Autoritatea Județeană de Transport, dl Costel Nedelescu, consilier 
Preşedinte, dna Niculina Ciocănău, consilier Preşedinte, dna Anci Ionescu, 
consilier Preşedinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Județean 
Argeș. 
 

     Înainte de citirea ordinii de zi a anunţat că nu va participa la vot şi se va 
abţine ca urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă 
dezbaterii: 
Dl consilier județean Eduard Ștefan Dima la punctul nr.6 de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr. 37. 

 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, avem cvorum, așa după cum 
cunoașteți sunt 8 puncte pe ordinea de zi. Dacă sunt probleme legate de acestea? 
Vă rog! 
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Dl consilier județean Postelnicescu Marius – Domnule Președinte, referitor la 
punctul 7 al ordinii de zi privind modificarea și completarea programului de 
transport, noi avem aici o hotărâre prin care trebuie să facem o prelungire de 
traseu. Am în față niște documente ale unei firme care are contract pe acel traseu 
și o comunicare de hotărâre civilă în instanță câștigătoare în raport cu cealaltă 
firmă pe care noi astăzi ar trebui să-i prelungim contractul pe același traseu. Aș 
dori să scoatem de pe ordinea de zi acest punct pentru că departamentul juridic 
trebuie să se informeze mai bine și să vedem care este răspunsul oficial, dacă 
vreți vă facem o copie la această hotărâre civilă în instanță. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Legat de punctul 7, am considerat că 
trebuie dezbătut în regim de urgență astăzi, este vorba de traseul de la Ursoaia 
care este un traseu dramatic aș spune eu, am fost și acolo săptămâna aceasta, 
este vorba de un traseu cu foarte multe case, cu o populație foarte mare, în 
esență leagă Drăganu de Cotmeana și această mare problemă pe care o au dânșii 
și cu transportul în comun legat de posibilități de asistență medicală, de școală, 
de deplasarea pur și simplu. Am fost conditionați cum bine știți de hotărârea 
Curții Constituționale care săptămâna trecută a dat verdict ca neconstituțională 
Ordonanta de Guvern. Din moment ce avem verdictul Curtii Constituționale, eu 
cred că este moral și normal ca în regim de urgență să ajutăm locuitorii 
Argeșului indiferent de coloratura politică și indiferent de alte conotații. M-am 
dus și eu acolo și mi-am imaginat să am o casă acolo și să fac naveta, să am o 
casă și să mă duc la un dispensar să iau o rețetă, nu ai aceasta posibilitate. Motiv 
pentru care eu vă propun să rămânem pe ordinea de zi, acele documente de 
instanță de la societatea care se ocupă de transport, o fi în litigiu cu unul sau cu 
altul, în acest moment eu cred că este cel mai bine ca actele, domnule consilier, 
să le depuneți la registratură, le vom analiza pe temeiul juridic cum sunt și în ce 
formă sunt. Dar nu putem să ne batem joc și să ignorăm o mare problemă pe 
care locuitorii din Ursoaia o au în acest moment și eu propun să rămână pe 
ordinea de zi pentru a le da și a se putea să se facă dreptate și normalitate în 
zonă. Vă propun ordinea de zi așa cum este cu cele 8 puncte. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Ordinea de zi a fost 
votată. Aș veni în fața dumneavoastră, stimați colegi, cu rugămintea să vă 
anuntați candidatura pentru funcția de vicepreședinte pentru că atunci când vom 
ajunge la proiectul respectiv care este pe ordinea de zi, să avem și buletinele de 
vot făcute. Vă rog, aveți cuvântul!  

Dl vicepreședinte Mînzînă Ion – Din partea grupului PSD domnul consilier 
Marius Nicolaescu. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Alte propuneri? 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Din partea grupului PNL nu 
depunem candidatură, nu vrem să girăm această funcție în acest moment. 
Mulțumesc. 

Dl consilier județean Iacșa Aurel – La fel si grupul ALDE, nu depune 
candidatură. 

Dl consilier județean Dima Eduard – Nici noi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Secretariatul v-aș ruga să luați act de cele 
spune și să procedăm în consecință. De asemenea, pentru că sunt 3 proiecte de 
hotărâri de validarea viitorilor colegi ai noștri, v-aș propune și propunem 
comisiei de validare să analizeze cele 3 dosare care sunt sosite și depuse pentru 
funcțiile de consilier. Dacă sunteți de acord. Cine este pentru? Mulțumesc. Se 
abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 

-I- 

       Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
validarea mandatului de consilier județean al domnului ILIE ION - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

Rog comisia de validare să meargă și să verifice dosarele. Vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Comisia de validare este alcătuită 
din domnul consilier județean Enache Valentin Viorel, dna Badiu Mariana, dl 
Ștefan Adrian, care nu este prezent, dl Iliescu Gheorghe și dl Tică Manuel. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog să vă retrageți să verificați 
dosarele. 

  Comisia s-a retras pentru verificarea dosarelor. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Comisia s-a reîntors. Domnule 
Președintel al Comisiei de validare aveți cuvântul, sau dl secretar, pentru 
validarea mandatului domnului Ilie Ion. Vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Raportul comisiei de validare: 
astăzi, data de 07.02.2020 Comisia de validare, în  temeiul art. 100, alin 33 din 
Legea nr.115/2015 și ale art. 89 alin. 18 din Legea Administrației Publice 
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Locale  nr.215/2001, a analizat legalitatea validării domnului consilier județean 
Ilie Ion. Comisia constată că au fost respectate dispozițiile legale și că nu există 
situație de incompatibilitate, drept pentru care a propus validarea mandatului 
domnului consilier județean Ilie Ion.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Să-l și validăm. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. Felicitări 
domnule consilier, vă rog să poftiți să depuneți jurământul. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

Dl consilier județean Ilie Ion  - Jur să respect Constituția și legile tării,  să fac cu 
bună credință tot ceea ce stă în puterile și în priceprea mea pentru binele 
locuitorilor județului Argeș. Așa să-mi ajute Dumnezeu! 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 32. 

 
                                                        - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
validarea mandatului de consilier județean al domnului CARZOL NANU - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

          Vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel - Raportul Comisiei de validare: 
astăzi, data de 07.02.2020 Comisia de validare ,în  temeiul art. 100, alin. 33 din 
Legea  nr.115/2015 și ale art. 89 alin. 18 din Legea Administrației Publice 
Locale nr. 215/2001 a analizat legalitatea validarii domnului consilier județean 
Carzol Nanu. Comisia constată că au fost respectate dispozițiile legale și că nu 
există situație de incompatibilitate drept pentru care a propus validarea 
mandatului domnului consilier județean Carzol Nanu.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Să continuăm noi cu 
validarea. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva 
împotrivă? Nu. Domnule consilier, vă rog să depuneți jurământul. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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Dl consilier județean Carzol Nanu - Jur să respect Constituția și legile tării,  să 
fac cu bună credință tot ceea ce stă în puterile și in priceperea mea pentru binele 
locuitorilor județului Argeș. Așa să-mi ajute Dumnezeu!  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Felicitări. Doamne ajută! Vă rog să vă 
luați locul în rândul domnilor consilieri. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 33. 
 

                                              

- III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
validarea mandatului de consilier județean al domnului FRĂȚICĂ IULIAN.  - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
Domnule Secretar General? 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel - Raportul comisiei de validare: 
astăzi, data de 07.02.2020 Comisia de validare, în temeiul art. 100, alin. 33 din 
Legea nr.115/2015 și ale art. 89  alin. 18 din Legea Administrației Publice 
Locale nr. 215/2001, a analizat legalitatea validării domnului consilier județean 
Frățică Iulian. Comisia constată că au fost respectate dispozițiile legale și că nu 
există situație de incompatibilitate drept pentru care a propus validarea 
mandatului domnului consilier județean Frătică Iulian.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc. Să-l validăm. Cine este 
pentru? Multumesc. Se abține cineva?  Este cineva împotrivă? Nu. Vă rog să 
veniți să depuneți jurământul. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
 

Dl consilier județean Frățică Iulian - Jur să respect Constituția și legile tării,  să 
fac cu bunaă credință tot ceea ce stă în puterile și în priceperea mea pentru 
binele locuitorilor județului Argeș. Așa să-mi ajute Dumnezeu! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Felicitări! 
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  S-a adoptat Hotărârea nr. 34. 
                                                        - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
alegerea vicepreședintelui Consiliului Județean Argeș. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

   Avem o singură candidatură, din partea Partidului Social-Democrat, 
urmează tipărirea buletinelor de vot. 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Dacă îmi permiteți să explic 
procedura de vot.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Procedura de vot în ceea ce 
privește alegere vicepreședintelui consiliului județean constată în următoarele: 

Se votează în ordinea alfabetică a consilierilor județeni, buletinul de vot are 
înscris pe el numele și prenumele candidatului, domnul Nicolaescu Marius 
Florinel, din partea Partidului Social-Democrat, în dreapta numelui și al 
partidului aveți optiunea de vot. Opțiune de vot  reprezintă să puneti un X unde 
scrie opțiunea. X-ul reprezintă vot valabil exprimat pentru alegerea 
vicepreședintelui consiliului județean, nicio mențiune în această căsuță 
reprezintă un vot nevalabil. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – S-a înțeles, da? Vă rog să procedăm la 
vot.  

      S-a procedat la începerea votului. 

 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Rog comisia să numere voturile. 

     S-a procedat la numărarea voturilor. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Aveți cuvântul! 

Dl consilier județean Enache Valentin-Viorel – Vă mulțumesc. Doamnelor și 
domnilor, dați-mi voie să prezint procesul verbal al Comisiei de validare 
încheiat în data de 07.02.2020 pentru rezultatele votării pentru alegerea 
domnului consilier județean în funcția de vicepreședinte al Consiliul Județean 
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Argeș. Dintr-un număr de 30 de voturi valabil exprimate domnul consilier 
județean Nicolaescu Marius Florinel a obtinuț un număr de 25 de voturi 
favorabile și 5 împotrivă. Ca urmare a exprimării  votului secret de către 
consilierii județeni, comisia constată că pentru funcția de vicepreședinte al 
Consiliului Județean Argeș a fost ales domnul consilier Nicolaescu Marius 
Florinel. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulțumesc mult domnule președinte. 
Așadar constatăm în plen că domnul consilier județean Nicolaescu Marius 
Florinel a fost ales cu 25 de voturi în funcția de vicepreședinte al Consiliul 
Județean Argeș. Domnule vicepreședinte, aveți cuvântul! 

Dl vicepreședinte Nicolaescu Marius Florin – Mulțumesc, domnule Președinte. 
Vreau să vă mărturisesc că, deși am fost singurul candidat, am emoții, emoții 
pentru însemnătatea momentului de astăzi. Pentru mine reprezintă un moment 
special și vreau să mulțumesc tuturor colegilor consilieri județeni care m-au 
votat astăzi și sper ca de luni să trecem la treaba și să facem o echipă completă. 
Vă mulțumesc! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Și noi vă mulțumim! 

         S-a adoptat Hotărârea nr. 35. 
 

- V  - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
8/06.07.2016 privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu a spus: 

  Evident cu venirea colegilor noștrii și cu depunerea jurământului de către 
aceștia. Domnule Secretar ?  

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Ca urmare a validării mandatelor 
celor trei consilieri județeni, aceștia trebuie să-și ocupe locuri în comisiile de 
specialitate, domnul Ilie Ion în cadrul Comisiei K2, dl Frățică Iulian în cadrul 
Comisiei K6 iar dl Carzol Nanu  va activa în Comisia K2. De asemenea, dl 
Manole Marius va suplimenta Comisia K2 deoarece aceasta nu poate să 
funcționeze fără un număr impar.  
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Vă supun la vot această 
propunere. Cine este pentru?Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă. Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
            S-a adoptat Hotărârea nr. 36. 

 

 

                                                        - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
modificarea și completarea componenței nominale a Autorității Teritoriale de 
Ordine Publică Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

      Vă rog! 

Dl Secretar General al Județului Voica Ionel – Ca urmare a încetării mandatului 
de consilier județean al domnului Bulf Cornel Cătălin, acesta deținând și 
calitatea de membru în cadrul ATOP, în locul domnului consilier județean Bulf 
Cornel Cătălin urmează ca acest loc să fie ocupat de dl consilier județean Dima 
Eduard. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Vă supun la vot 
propunerea. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 37. 
 

                                                        - VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
modificarea şi completarea Programului de transport din judeţul Argeş, cu 
valabilitate 2014 – 2019, prelungit până la data de 30.06.2023 prin O.U.G. nr. 
51/2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
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  Este proiectul despre care am vorbit înainte de aprobarea ordinii de zi. 
Întrebări? Comentarii? Dacă nu vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  

 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 26 de voturi ,,pentru” și 7 voturi  
,,împotrivă” (domnii consilieri județeni Gheorghe Bănică, Eduard Ștefan 
Dima, Valerian Jinga, Ion Ilie, Eugen Nae, Marius Dorel Postelnicescu și 
Mihail Tudor ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 38. 
                                                

- VIII - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea taxei de eliberare a licenței de traseu pentru transportul de persoane 
prin servicii regulate în județul Argeş, a modelului de licență şi a graficului de 
circulație. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 39. 
 

 Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -  Ședința s-a terminat. Un week-end 
plăcut! 

    
     Şedinţa s-a încheiat la ora 12.45.   

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


